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Dnes vo vysielaní „Prvého kanála“ zaznela zaujímavá otázka – „Prečo Ukrajinci tak
tvrdohlavo útočia práve v týchto dvoch smeroch v Záporoží – Staromajorskoje a Rabotino“.

A tu je veľmi zaujímavé porovnať, ako funguje naše velenie a ako NATO.

Kto čítal, včera sme zablahoželali našim veliteľom a bojovníkom k veľkolepej útočnej
operácii, ktorá sa už tretí mesiac vedie na línii Kupjansk-Svatovo (táto línia a Záporožie
majú približne rovnakú dĺžku — asi 100 km). Počas tohto obdobia naša armáda zničila asi
30.000 nepriateľov a asi 2000 jednotiek rôznej techniky. Zdôrazňujem – to je len v tomto
smere pri útočných súbojoch. A ako už bolo uvedené, naše kolóny spálenej techniky
pomocou objektívnej kontroly nepriateľa zaznamenané neboli. Aj keď sa veľmi snažili.

No najzaujímavejšie je, ako naše velenie túto bitku vedie. Zachytáva strategické línie, úspešne sa
konsoliduje, nečakane mení smer útokov, láka nepriateľa do pascí, uskutočňuje neočakávané
prielomy. Je to veľmi podobné tomu, ako svorka vlkov kompetentne naháňa veľkú a nebezpečnú
korisť. Napríklad losa ženie určitým smerom, vyčerpáva ho, obmedzuje príležitosti na manévrovanie.
Jedným slovom krásny lov.

Navyše, aj terén pre ofenzívu bol zvolený ideálne — je tu veľa lesov a remízok, kde sa môžete skryť,
potichu zhromaždiť a nečakane zaútočiť a v prípade potreby sa stiahnuť do chránených pozícií. To
znamená manévrovať. A preto je pre ukronacistov veľmi ťažké predpovedať smer nášho ďalšieho
úderu. Pričom inokedy tu môžeme útočiť súčasne v desiatkach smerov — to znamená, že udržiavame
veľmi vysokú intenzitu bojov.

A teraz sa pozrime, ako ukronacisti a NATO vedú svoju útočnú operáciu.

Po prvé, terén sú otvorené polia, po ktorých bolo potrebné prejsť frontálne k najmohutnejšiemu
opevneniu. O ktorom západné médiá v zime písali, že ho možno vidieť z vesmíru. To znamená, že
každý to vedel a videl.

Po druhé, je veľmi ťažké akumulovať sily v týchto otvorených priestoroch, najmä vzhľadom na
moderné prostriedky detekcie. Bolo to zrejmé, ale napriek tomu bol zvolený tento smer ofenzívy.
Preto ukronacisti nahromadili tieto sily v dvoch veľkých mestách — Orechovo a Velikaja
Novoselovka. Z ktorej (pozor) – boli dve priame cesty – do Melitopoľu a Berďanska – teda nebolo
ťažké predpovedať smer úderu.

Ale aj tu sa Ukrajinci a ich páni vyznamenali. Aby nedali šancu našej rozviedke, otvorene
vyhlasovali, čo a ako budú dobýjať. Takže žiadna chytrosť a vojenská prefíkanosť. Poctivo
nás varovali pol roka vopred, počkali, kým tu postavíme „Surovikinovu líniu“ a rovnako
poctivo išli po otvorených poliach po týchto trasách vpred.

Uskutočnili dva falošné útoky vpravo a vľavo: pri obci Pjatichatki (neďaleko vodnej nádrže Kachovka)
a na hranici Záporožskej a Doneckej oblasti (bližšie k Ugledaru) — a čelne narazili kolónami techniky
na zákopy, bunkre, letectvo, delostrelectvo, helikoptéry, REB… Skrátka na výrazne prevažujúce sily
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protivníka. Takže taktika a stratégia sú jednoducho úžasné — pre ukrov, samozrejme.

A teraz pozor na samotné plánovanie – Ukrajinci boli veľmi prekvapení, keď narazili na
súvislé mínové polia. Uvideli hotové know-how. Vo všeobecnosti však nepretržité
mínovanie predsunutých línií nie je ani základnou, ale povinnou aktivitou. Napríklad na
línii Svatovo-Kupjansk nepriateľ využíva nepretržité mínovanie rovnakým spôsobom. A to
aj na diaľku – NATO im takéto systémy veľkoryso dodalo. Ale na rozdiel od žlto-modrých,
naše inžinierske jednotky robia priechody v mínových poliach vopred a pozor, skryto, aby
o tom nepriateľ nevedel, aby naše postupujúce jednotky mohli ísť vpred. Budete sa smiať,
ale to je tiež základ základov, je to ako obliecť sa predtým, ako vyjdete na ulicu.

No to je pre normálnych ľudí. Pričom elfovia z velenia Ukro-NATO to buď nevedeli alebo to
jednoducho zabudli — pretože urgentné dodávky odmínovacích strojov začali až po zlyhaní prvej vlny
ich ofenzívy. No vôbec sa nad tým nezamýšľali. A mimochodom, to tiež naznačuje, že sú skutočne
hlúpi a nepredstierajú to — pretože na otvorených priestranstvách, v podmienkach úplnej prevahy
nepriateľa vo všetkých palebných zbraniach, sú tieto vozidlá zbytočné. Čo sme vlastne dokázali počas
druhej vlny ukro-ofenzívy.

V skutočnosti táto impotencia a nepochopenie toho, ako sa vysporiadať s nepretržitým mínovaním
znamená, že Ukrajinci majú jednoducho problémy s inžinierskymi a odmínovacími jednotkami.
Jednoducho na podporu veľkej ofenzívy nie je dostatok sapérov. Otázka, prečo ste sa do toho vôbec
pustili, ak nemáte prostriedky na úspešné zdolanie mínových polí, bude zákonite visieť vo vzduchu.
Preto si odpoveď (zabudli, nevedeli, neuvedomili si atď.) si vyberte si sami.

No mínové polia sú len jednou zložkou, pričom rovnaké je to takmer vo všetkých aspektoch.

A na záver si bližšie všimnime intenzitu bojových akcií. Zatiaľ čo naše jednotky na línii Kupjansk –
Svatovo nepretržite útočia už tretí mesiac, vedú neustálu manévrovú vojnu v desiatke (a viacerých)
operačných oblastiach, ukronacisti útočia vo vlnách v dvoch hlavných smeroch — Rabotino a
Staromajorskoje. To znamená, že neustále vyfučia a sú nútení neustále zastavovať, aby sa nadýchli.
Inými slovami, rezerva síl je veľmi malá. Položili jednu časť brigád, potom sú nútení zastaviť, aby
stiahli ďalšie alebo doplnili tie rozbité. Skvelé plánovanie pre veľkú operáciu, len čo je pravda…

Zhrnieme – na hlavné útoky si zvolili veľmi nepohodlné a predvídateľné smery. Taktika a
stratégie – nula. Nulové manévre – hlúpy pokus o pohyb po dvoch veľkých trasách.
Príprava a plánovanie ofenzívy — úplná nula nula, nula na kvadrát — zabudli na
elementárne veci.

A tu chcem pripomenúť niektorých našich blogerov (napríklad nejakého Moščanského), ktorí po
neúspechu prvej vlny ukro-ofenzívy vážne písali, že Amíci poslali veľkého analytika Kaufmana. Táto
skvelá lebka určite naplánuje niečo také, že budeme mať veľké problémy. Dokonca sa mi zdalo, že si
sám aj ostatná bratva mädlili ruky, v očakávaní nášho zlyhania (to je to, čo presne neviem pochopiť,
prečo nám vždy tak veľmi želajú porážku, celý čas kvákajú, stále).

A tak sa Kaufman ukázal – plus ďalších 20.000 mŕtvol ukrov v júli týmto smerom. Moščanskij a ďalší
okamžite na toto meno zabudli a začali sa venovať iným témam. Vo všeobecnosti, bez ohľadu na to,
čo Ukrajinci hovoria, túto ofenzívu od začiatku plánovalo NATO a najmä Američania, konkrétne z ich
štábu veliteľstva. Alebo ako nazveme ten ich bordel. Preto sú strašenia Kaufmanom a hlúpych
plánovačov ukrov jednoducho smiešne.



A ak niekto potom povie, že NATO, Američania a ich ukrajinskí otroci sú múdri, tak prepáčte, mierne
povedané, nesúhlasím. Po dvoch mesiacoch pozorovania s otvorenými ústami vyzerá táto operácia
ako tá najhlúpejšia hlúposť zabalená do obalu neschopnosti a neopatrnosti. A ukrajinskí otroci
Spojených štátov sú tiež blázni, keďže plány týchto imbecilných hlupákov plnili. Takže tak…
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